
Protokoll - Representantskapsmøte i Arbeiderpartiet i Bergen 

24.04.23 
 

Tid:   24. april 2023 

Sted:  Lars Hilles Gate 19 

Tidspunkt:  Kl.18:30 – Kl.20:30 

Møteleder:  Henrik Jorem  

Oppmøte: XX stk. m/stemmerett, xx deltok digitalt. 

Referent: Eva Steigen   

 

Sak 8/23:  Godkjenning av innkalling og dagsorden. 

 
Godkjent uten merknader. 

 

Sak 9/23: Organisatoriske kjøreregler og 

forretningsorden for rep. skap i AiB. 

 
Gjennomgått i møtet. Gjeldende forretningsorden og organisatoriske regler 

er tilgjengelig her: https://apibergen.arbeiderpartiet.no/om/litt-om-

organisasjonen-aib/  

 

Sak 10/23: Spørretimen 
   Følgende hadde ordet: 

Elna / Elin – kommunal skjenkepolitikk 

Helena – samarbeidspartier frem mot valget / etter valget 

Henry – bydelsreform  

June – helse; trening feelgood (Helsebyråden ikke til stede; innspillet tas med 

videre) 

Trond - forretningsorden 

Sebastian – kulturbyråden; bruk av kulturscener for små arrangører 

Heidi – sikre trygg vei og bane til Voss; hvordan sikrer vi våre prosjekt? 

 

https://apibergen.arbeiderpartiet.no/om/litt-om-organisasjonen-aib/
https://apibergen.arbeiderpartiet.no/om/litt-om-organisasjonen-aib/


Rune Bakervik orienterte om budsjettarbeidet i kommunen. Noen 

hovedpunkter:  

Positivt driftsresultat for 2022. 

Disponering: 680 millioner til investeringer – dette holder gjeldsgraden nede, 

samt unngår forminsket handlingsrom i fremtidige budsjett. 

155 millioner til bundne fond. 

430 millioner til disposisjonsfond. 

Eiendomsskatt 2022: litt over 1 milliard i inntekt. 

Lite handlingsrom for de store utgiftene. Viktige områder: eldreomsorg, 

oppvekst og psykisk helse. Budsjettet blir lagt fram i slutten av september.  

Sak 11/23: Valgkamp 
 

Innledning ved Even Sørland, rådgiver for bystyregruppen.  

Orientering om planer og budskap.  

Demonstrasjon av valgkampverktøyet Spond.  

Innlegg fra partilag: 

Helena Haldorsen, leder i Bergenhus Arbeiderpartilag 

Geir Steinar Dale, Arna Arbeidarpartilag 

Innlegg fra fylkespartiet: 

Eva Steigen, valgkampleder Vestland Arbeiderparti 

 

Sak 12/23 Organisasjonssaker  

 
Trond Lygre redegjorde for innsendt forslag, som var tilgjengelig i 

sakspapirene.  

Henrik Jorem redegjorde for styrets innstilling. Representantskapet vedtok å 

oversende forslaget til organisasjonsutvalget.   

Forslag fra Trond Lygre til representantskapsmøte 24.04.2023:  

1. Forslag kjøreregler møteinnkalling ++ for repr.-skap, nominasjons- og 

Årsmøter 

Alle sakspapirer skal være mottatt av repr. minst 3 virkedager før 

møtet. 

Ettersending bør bare skje unntaksvis. Godkjenning av hhv Innkalling, 

Saksliste og Forr.-orden bør søke å håndheve disse prinsippene. 

Referat søkes godkjent etter merknadsfrist på 3 dg etter mottak. 

2. Om bl a MittAP 

Referat fra møter; Disse sendes pr mail eller (f.eks. i tråd med 

nedenstående forslag) liggende på mitt.ap. MittAP rigges slik at alle 



medl. kan finne alle aktuelle sakspapirer der for ovennevnte møter. Til 

nå har MittAP vært en sovende ressurs («blind» side) og har i veldig 

stor grad et ubenyttet potensiale. Det bør utvides til å gi plass til bl a 

innlegg og diskusjoner. 

Vedtak: Oversendes organisasjonsutvalget. 

 

Sak 12/23 Eventuelt  
1. Landsmøtet 

Følgende hadde ordet: 

Lars Eriksen, leder av AiBs forsvarspolitiske utvalg: Anmodning om at 

delegater fra AiB kan fremme forsvarspolitiske forslag som ligger i 

årsmøtevedtakene. Kunne vært kraftigere – mulig å sende 

endringsforslag som er mer i tråd med vår nylige vedtatte politikk.  

June Gruer, leder av Astud: Spørsmål om hvorfor ingen skal ha ordet 

om rusreform under landsmøtet.   

Styret tok med seg innspillene til møte i landsmøtedelegasjonen.  

 

2. Seniornettverk  

Tore Fredriksen redegjorde for forslaget om å etablere et 

seniornettverk i AiB. Fredriksen mener det er for lav 

representasjonsgrad av seniorer og at aktivisering og større 

deltakelse vil være et gode for partiet:   

o Ikke som en erstatning for, men et tillegg til, nåværende 

organisasjon 

o Seniorene har erfaring og kompetanse fra et langt liv 

 

Fredriksen fremmet følgende forslag:  

AiB sine representanter på landsmøtet foreslår etablering av 

seniornettverk i Arbeiderpartiet og at en representant i landsstyret 

skal være en representant fra seniornettverket  

Henrik Jorem la frem styrets innstilling. Forslaget om å opprette et 

seniornettverk er vedtatt av årsmøtet i AiB og styret jobber med å 

følge det opp. Organisasjonsutvalget vurderer ulike muligheter for å 

gi seniorene bedre representasjon lokalt.   

Forslagsfristen til landsmøtet var 1. desember 2022, og forslaget kan 

derfor ikke fremmes på selvstendig grunnlag. Landsmøtedelegatene 

tar dette med til delegasjonsmøtet.   

*** 

Møtet hevet 20.30. 


